
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA 

VÄGFÖRENING 20120314. 

 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

2. Närvarande: Ulf Nyström,  Jari Pellikka,  Erika Conradsson,  Ann-Charlotte Andersson, Urban 

Green,  Jimmy Frogsjö,   Mikael Forsman och Bengt Jemsö. 

3. Övriga frågor. 

- Sopning av gatorna kommer att ske den 16/4. 

- Målningsarbeten blir troligtvis av i maj månad. 

- Reparation av potthål och andra småskador kommer att göras när asfaltverken kommer 

igång. 

- Skräpplockning. Någon klass i skolan kommer att erbjudas möjligheten att plocka skräp  

inom området mot en ersättning av 3500 kronor. 

- Trafiksäkerhet. Brev fån Tekniska verken angående möjligheten att söka bidrag för 

trafiksäkerhetsåtgärder. Styrelsen skickar in en ansökan. 

- Rishögen längst ner på Stugvägen har tagits bort! 

- Tre belysningsstolpar på gångvägen mellan Stugvägen och skolan planeras. 

Entreprenören har ej lämnat prisuppgift ännu. 

4. Nästa styrelsemöte äger rum torsdagen 24/5 kl. 19.00 hos Ann-Charlotte Andersson.  

 

 

 

 


